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IOSIF CU FRAŢII SĂI

 …cu glas suficient să vorbesc un pic. Şi am avut o durere
de gât de ceva timp. Şi—şi, în această dimineaţă, am primit o

răceală îngrozitoare; se pare că, de fiecare dată când vin, cumva,
chiar în această vale. Ieri vorbeam cu unii dintre fraţi când eram
sus în vârful colinelor la NewAlbany, şi priveam în jos în această
direcţie. Am spus, „Iată motivul, chiar acolo.” Este o ceaţă doar
care pluteşte aici, şi ca un fum peste tot oraşul. Şi imediat ce vin
în această vecinătate, chiar cum cobor jos aici, începe, vedeţi,
din nou, chiar îndată ce intru. Oh, eu trebuie să-mi iau un cort şi
să merg sus pe vârful dealului, undeva, şi să tabăresc. Pentru că,
noi suntem doar pelerini şi străini, oricum, nu-i aşa? „Căutând o
Cetate al cărei Meşter şi Ziditor este Dumnezeu.” Asta-i ce iubim
noi. Acum noi avem nişte…
2 Chiar înainte de serviciu, în această dimineaţă, şi înainte
de învăţătura de şcoală Duminicală, noi avem o—o dedicare de
bebeluşi. Şi fratele meu are un micuţ pe care doreşte să-l dedice
Domnului; fratele meu, de trup. Şi poate, alte mame şi taţi dintre
voi de aici, aveţi unmicuţ care să fie dedicat. Acum, de multe ori,
în Biblie…
3 Şi noi am avut multe dezbinări în biserici, din cauza
diferitelor teorii despre botezul pruncilor, şi aşa mai departe. Şi,
acum, cei care îi iau, şi îi stropesc pentru botezul pruncilor, asta
depinde demodul în care vreţi voi să-i dedicaţi. Dar, toată treaba
duce la un singur lucru, o dedicare pentru Domnul. Vedeţi? Şi
acum…
4 Pentru că, copilul, atât cât priveşte păcatul, el nu are
niciunul. Isus a murit ca să ia la o parte păcatele lumii. Şi copilul
nu a făcut niciun păcat, a fost doar…Este un păcătos. Este
născut în păcat. Dar când Cristos a murit la Calvar, El a luat la
o parte păcatele lumii, şi copilul nu este răspunzător până când
nu ajunge la vârsta de răspundere. Şi orice copilaş, nu contează
cât de păcătoşi sunt părinţii, în momentul când moare, se duce
direct în braţele lui Cristos, vedeţi, pentru că El a plătit preţul.
Nu contează dacă este un copil născut în păcat, şi prin adulter
sau orice este, nu contează deloc, acel copil este în siguranţă
cu Cristos pentru că El a murit ca să înlăture păcatele lumii.
Şi când—când devine destul de mare acum, că a făcut păcat
personal, atunci trebuie să se pocăiască pentru ceea ce a făcut.
Dar nu are păcat personal până când nu este suficient de mare ca
să comită păcat, să ştie ce este bine şi ce este greşit. Dar, acum,
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încercăm întotdeauna să stăm cât putem de aproape de Biblie
referitor la aceste lucruri, cât ştim noi.
5 Acum, nu există nicio Scriptură în Biblie, pentru stropirea
bebeluşilor. Singurul lucru pe care îl găsim…Sau, nici botezul
copilaşilor în Biblie, sub nicio formă. Singurul loc pe care-l
putem găsi, care este scris aici în Scripturi, că Is…„Ei au adus la
Isus copilaşi, şi El i-a luat în braţe şi i-a binecuvântat, şi a spus,
‚Lăsaţi copilaşii să vină la Mine, şi nu-i opriţi, căci Împărăţia
Cerurilor este a celor ca ei.’”
6 Acum, că, acum, aşa cum El a plecat la Dumnezeu, şi şade
la mâna dreaptă, astăzi, în trupul Lui trupesc, şi pe Tronul
lui Dumnezeu, şi El a însărcinat Biserica Lui să meargă în
toată lumea şi să continue lucrările pe care El le-a început
aici când a fost aici pe pământ, care sunt, propovăduirea
Evangheliei, vindecarea bolnavilor, şi dedicarea copilaşilor, şi
aşa mai departe, de aceea celor dragi li se cere să-i aducă pe
micuţii lor la Domnul, să fie daţi păstorului lor, în braţele lui,
şi el îi ridică, prin credinţă, la Cristos, şi îi cere lui Cristos să-i
binecuvânteze.
7 Şi, astfel, dacă aveţi un micuţ pe care—pe care nu l-aţi
dedicat Domnului, şi doriţi să-l aduceţi în timp ce sora noastră
cântă la pian, Aduceţi-i Înăuntru, şi noi putem să cântăm. Câţi
cunosc vechea cântare, Aduceţi-i Înăuntru? Şi aceea este bine.
Acum, Dl. şi D-na. Henry Branham îl vor aduce pe micuţul lor.
Şi toţi ceilalţi care au pe cineva pe care vor să-l aducă, ei bine,
aduceţi-i aici chiar la timpul acesta acum pentru dedicare. În
regulă.

Aduceţi-i înăuntru, aduceţi-i înăuntru,
Aduceţi-i înăuntru din câmpurile păcatului;
Aduceţi-i înăuntru, aduceţi-i înăuntru,
(…?…)

8 Vreau să vă arăt o altă micuţă Branham, micuţa Mary Ella
Branham. Ea este fiica fratelui meu şi a soţiei lui preaiubită. Că,
ei au venit înainte în această dimineaţă, la biserică, ca să ofere
viaţa micuţei, înapoi lui Dumnezeu, Cel care le-a dat-o.

Acum să ne plecăm capetele doar un moment.
9 Bunul nostru Tată Ceresc, aşa cum stă aici înaintea mea
astăzi, propriul meu frate de trup, şi mireasa lui, soţia lui. Şi Tu
le-ai binecuvântat casa atât demult cu aceastămicuţăMaryElla,
ca să le dea bucurie în zilele care le stau înainte. Îţi mulţumesc
că şi-au amintit de unde vine copilaşa, şi să o aducă astăzi la
biserică, ca să Ţi-o poată prezenta înapoi. Şi acum eu îţi dau
Ţie copilaşa, în braţele credinţei, şi Îţi cer să o binecuvântezi pe
micuţa pe care o ţin. Şi fie ca ea să trăiască şi să crească. Şi dacă
Isus zăboveşte, fie ca ea să fie o slujitoare a Ta, să Te slujească.
10 Binecuvântează-i pe tatăl şi pe mama ei. Şi, Dumnezeule,
îngăduie ca Duhul Tău Sfânt să-i conducă prin călătoria vieţii.
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Şi într-o zi, când acest pelerinaj de pe pământ va înceta, fie ca
toată marea familie să fie adunată împreună în Slavă. Îngăduie
acest lucru, Doamne. Până atunci, fie ca copilaşa să crească şi
să fie binecuvântată de Dumnezeu, să fie sănătoasă şi puternică,
şi să fie un exemplu de feminitate în zilele ei care vin. Şi noi îţi
vom da Ţie lauda. Căci noi Îţi prezentăm Ţie copilaşa acum, în
Numele lui Isus Cristos, Fiul Tău. Amin.
11 Şi v-o dau înapoi. Dumnezeu să vă binecuvânteze. Domnul
să vă binecuvânteze. Bine.

Amintiri preţioase, cum zăbovesc ele,
Trimise de undeva la sufletul meu;
Aşa cum zăbovesc ele, întotdeauna lângă mine,
Scene preţioase, sacre se desfăşoară.

12 Cât îl lăudăm pe dragul nostru Domn pentru toţi micuţii!
Ştiţi, pare chiar ciudat cum eram noi odată mici aşa. Şi există
ceva privitor la un copilaş care este neegoist, aşa de iertător şi
aşa de bun. Chiar Domnul nostru a asemănat cu ei, şi a zis, „Dacă
nu deveniţi convertiţi şi să fiţi ca unul dintre aceşti micuţi,” aşa
de uşor.
13 Eu îl observ pe micuţul meu Iosif, cum este el chiar la vârsta
la care se bagă în toate, şi mama va trebui chiar să îl corecteze. Şi
el va trage lampa jos, sau orice altceva, doar să audă cum loveşte
podeaua. Şi atunci dacă se întâmplă ca mama să-l plesnească,
sau ceva, el se va urca drept sus în braţele ei şi îşi pune braţele
în jurul ei în felul acesta.
14 Trebuie să fim iertaţi, unii faţă de alţii, ca aceşti copilaşi,
pentru a intra în Împărăţie.
15 Acum, noi mulţumim lui Dumnezeu pentru acest copilaş,
micuţa Mary Ella Branham. Şi fie ca ea să trăiască, şi să crească
şi să prospere, şi să fie o slujitoare a Domnului. Şi fie ca căminul
în care este crescută să fie o casă Creştină, şi astfel să poată creşte
în admiraţia lui Cristos.
16 Şi acum suntem…(Îţi mulţumesc, Soră Gertie.) Şi acum
cei mici şi-au luat locurile în cameră pentru orele de şcoală
Duminicală.
17 Şi păstorul a—a făcut anunţurile despre unde vor fi serviciile
astăzi, şi mâine, mâine seară. În această după-amiază, ei vor…
din câte ştiu eu, nu sunt servicii deschise, doar dacă ar fi
unele dintre misiunile mici din Louisville, despre care avem
cunoştinţă, Fratele nostru Durban şi mulţi dintre ei. Cred că ei
au un serviciu de duminică după-amiaza.
18 Eu am primit multe apeluri. Mulţi oameni sunt în saloane
şi aşa mai departe, ca să se facă rugăciune pentru ei, care sunt
bolnavi şi suferinzi.
19 Următoarele mele servicii vor fi la Cleveland, Tennessee,
începând de vinerea viitoare seara, de vineri până duminică.
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20 Şi apoi venim direct acasă, şi mergem la South Bend,
Indiana, şi pentru două seri acolo cu dedicarea templului;
Fratele R. E. S. Toms din Saskatoon, Saskatchewan.
21 Şi apoi, de acolo, mergem la Sturgis, Michigan, pentru două
seri de serviciu la Sturgis, Michigan.
22 Şi apoi mergem la Lima, Ohio, la oameni Baptişti, la
Memorial Auditorium în—în Lima, Ohio. Aceea începe pe
douăzeci şi trei ianuarie, până în douăzeci şi şapte.
23 Şi apoi, de acolo, mergem acolo pe Coasta de Vest apoi,
la marile adunări din California şi Arizona. Fiţi în rugăciune
pentru noi. Mâine…
24 În seara aceasta, la şapte treizeci, vor fi serviciile de
evanghelizare aici la tabernacol, şi toată lumea este invitată.
25 Şi mâine seară, eu trebuie să…Voi vorbi pentru Fratele
Cauble, la a lui—serviciul lui de veghe de la miezul nopţii. Voi
fi…Partea mea începe la nouă, până pe la nouă treizeci.
26 Apoi mă voi întoarce înapoi la tabernacol aici, unde
adunarea va fi deja în desfăşurare, cu păstori şi slujitori
vizitatori care vor fi aici, să avem o parte în serviciul de mâine
seară. Dacă vreţi toţi să-i auziţi pe păstori vorbind şi să se
exprime în modurile lor de a vă spune cum să începeţi noul
an, şi ce să faceţi, păi, din punct de vedere Scriptural, ei bine,
asiguraţi-vă să fiţi aici mâine seară. Servicile vor începe la şapte
treizeci, ca de obicei, la şapte treizeci. Şi vor continua până la
miezul nopţii, duminică seara, şi apoi…sau, luni seara, adică.
Apoi, după ora nouă, după ce termin cu Fratele Cauble, mă voi
întoarce imediat aici la tabernacol, să încep, şi probabil, poate,
termin predica care doresc să o încep în această dimineaţă. Sau,
eu sunt…cumva îmi ia mult timp.
27 Eu sunt încet, ştiţi, dar îmi place ca Aceasta să se aşeze pe
felul corect de fundaţie. Astfel, nu este nevoie să-L împrăştii
chiar peste tot. Eu vreau ca Acesta să rămână acolo, şi să crească
şi să prospere pentru Domnul.
28 Acum, este un—un lucrător aici în această dimineaţă, un
lucrător tânăr care se pare că este, presupun, în Motelul Bel Air.
Trebuie să mă întâlnesc cu el de la două la trei, în această după-
amiază. Şi, sau, este venit, deja? Precum, eu uit care este numele
fratelui. El vine de jos din Tennessee. El a fost vindecat de un
spate rupt, în adunarea mea, şi a intrat în slujbă. Acest frate,
acolo. În regulă. Asta-i bine. Este la…Este de la…Era de la
două la trei, aşa este? Eu…[Fratele spune, „Trei.”—Ed.] Trei;
de la trei la patru. Bine.
29 Şi apoi este un alt lucrător, nu ştiu dacă este deja aici sau
nu. El este de sus de tot din nordul Columbiei Britanice. Într-o
zi, când încercam să leg catarama la nişte sacoane, la nişte cai,
cred, sau aşa ceva; eu aveam o barbă cam aşa de lungă, eram
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într-o călătorie de vânătoare; cu câţiva ani în urmă. Un om s-a
apropiat şi a zis, „Nu eşti Fratele Branham?”
30 Am întâlnit o doamnă tânără într-un magazin, a zis că ea
niciodată nu a văzut o fem-…sau—sau niciodată nu a văzut
oraşul, un oraş mare. Şi eu presupun că ea era de la patru sau
cinci sute de mile de la un oraş, poate mai mult decât atât, la
sute de mile de la un drum asfaltat, într-un orăşel numit East
Pines. Eu cred că există un magazin acolo. Înapoi de tot acolo,
acest cuplu a venit aproape.
31 Şi ei sunt în drum spre Cuba. Mă întreb dacă ei sunt
aici în această dimineaţă, da, din, nordul Columbiei Britanice.
Chiar aici. Ei bine, să-ţi fie inima binecuvântată, frate. Suntem
bucuroşi să te avem pe tine şi pe soţia ta, misionari, în
trecere pe aici. M-au sunat, azi dimineaţă, de la—de la Motelul
Star. Domnul să vă binecuvânteze. Ştiu că toţi fraţii noştri
vor fi bucuroşi să dea mâna cu ei. Şi un om care, după o
fotografie, putea să mă recunoască cu toată barba aceea, are un
discernământ bun. Foarte bine.
32 Şi ei erau aşa de viteji, calea sus înăuntru acolo unde nu
există oameni, cu greu, sus de tot pe East Pines. Şi ar fi, va fi greu
de spus cât de puţini oameni sunt prin ţara aceea, dar, totuşi, ei
erau acolo sus ca misionari, încercând să facă ceva pentru slava
lui Dumnezeu. Eu cu siguranţă îi apreciez din toată inima mea.
Eu ştiu că vouă la toţi vă place să daţi mâinile cu ei şi să auziţi
despre marea ţară din nord-vest. Şi, acum, atunci…
33 Cred că mama D-nei. Roberson este încă foarte bolnavă.
Trebuie să o văd în această după-amiază, şi să-mi amintesc să
mă rog pentru ea. Asta va fi…Şi atunci, cu voia Domnului,
voi fi înapoi aici din nou la şapte treizeci deseară. Eu cred că
McSpaddin este acolo în spate, aşa cum noi mergem la cină cu ei
cam în jur de ora şase, şi ne va da timp să ne întoarcem.
34 Şi apoi noi vrem să o vizităm pe D-na. Burns. Este Fratele
Burns aici, în această dimineaţă? Este el aici? Da. Nu te-am
văzut, Frate Burns, aşezat. Sora Burns este foarte bolnavă, foarte
bolnavă.
35 Şi am fost acolo seara trecută, să o văd, şi ea este foarte
bolnavă. Şi ea este un suflet galant. Şi noi vrem ca fiecare să se
ţină constant de Dumnezeu, pentru că, exprimându-mă în acest
mod, neştiind cine este aici; dar va fi nevoie de o minune a lui
Dumnezeu să o aducă înapoi din nou pe Sora Burns la biserică.
Aşa este.
36 Când, soţul ei drag a ieşit din spital sus acolo, la Spitalul
Veteranilor, cu cancer, condamnat să moară, şi Dumnezeu l-a
vindecat. Şi iată-l aici, din nou în biserică, şi cu sănătate foarte
bună din nou aşa cum putea fi de aşteptat într-un moment ca
acesta. Şi când Domnul l-a vindecat de o splină mare lărgită, cu
cancer în ea, acelaşi lucru, cu ani şi ani în urmă.
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37 Şi îmi amintesc tocmai timpul, în timp ce Fratele Wood
şedea acolo. Eu eram într-o mică vacanţă. Noi eram în pădure,
la vânătoare de veveriţe, şi Ceva mi-a spus, „Du-te acasă.” M-
am dus acasă. Şi de ce a trebuit să merg la Louisville, nu voi
şti niciodată. Şi Fratele Wood, crescut în jurul lui Louisville,
conducând în cartierul greşit, în jur, în jur, în jur, încercând să
mă ridice. Şi Dumnezeu mă ţinea la un colţ, aşteptând ca Sora
Burns să vină să-mi spună. Şi a fost ea, acea femeie galantă, care
a venit şi mi-a spus că soţul ei era pe moarte acolo în spital, când
noi am mers acolo şi ne-am rugat.
38 Şi ea s-a pus jos, şi a luat fotografia aceea, care Domnul Şi-a
luat fotografia Sa, Stâlpul de Foc…Voi toţi aţi văzut aceasta,
eu presupun. A aşezat-o jos pe podea. Şi ea a spus, „Scumpe
Dumnezeule din Cer,” a spus ea, „ajută-mă să-l găsesc pe Fratele
Branham imediat. Eu trebuie să o fac.” Şi a spus, „Îngerul lui
Dumnezeu, călăuzeşte-mă la el.” Iată de ce este nevoie. Şi ea s-
a ridicat, şi a mers în oraş, să plătească o factură de utilităţi, şi
a fost condusă ciudat după un alt colţ. Şi Dumnezeu m-a trimis
din pădure, la Louisville, şi m-a ţinut la colţ o jumătate de oră,
privindu-l pe Fratele Woods întorcând la colţul greşit tot timpul
acolo sus, încercând să mă ridice, aşa era. Vedeţi?
39 Acum, noi ştim că Dumnezeu ştie unde se află fica Lui acolo,
şi El poate că aşteaptă ca voi să vă rugaţi rugăciunea de credinţă.
Noi vom face tot ce putem.
40 Un alt lucru pe care vrem să-l spunem în această dimineaţă,
nu doar cu capul plecat, ci şi cu inimile, la unul dintre cei mai
loiali oameni pe care eu…unul dintre ei, pe care i-am întâlnit
vreodată în viaţa mea, este Fratele nostru Higginbotham. A
lui…Sora noastră dragă s-a dus să fie cu Domnul Isus. O ostaşă
vitează a lui Dumnezeu; de câte ori am văzut-o venind la altar!
Dorinţa ei era, întotdeauna, să ajungă la acest rând de rugăciune,
unde Duhul Sfânt să-i spună care era necazul. Tânjea să facă
asta. Şi de câte ori a păşit ea pe această platformă aici, încercând
să afle dacă discernământul va—va veni. Şi în alte adunări şi
diferite locuri ea a încercat, dar pur şi simplu nu venea, cumva.
41 Şi apoi, cu câteva săptămâni în urmă, intrând în spital acolo,
când am auzit că era bolnavă, şi era seara târziu. Şi când am
intrat în spital şi m-am aşezat lângă ea, acolo Duhul Sfânt S-
a coborât; şi a mers drept înapoi în viaţă şi a adus totul la
suprafaţă, şi a pus totul chiar exact unde era necazul. Dar,
lucrul ciudat a fost, că Sora Higginbotham nici măcar nu dorea
să mai stea aici. Voia să plece. Era Ceva care o chema. Ea a
răspuns la acea chemare zilele trecute ca să meargă să fie cu
Dumnezeu. Şi eu întotdeauna îmi voi aminti asta. Da. [Spaţiu
gol pe bandă—Ed.]
42 Nu-i de mirare că vă simţiţi rău când veniţi în oraş; au
respins Evanghelia. Iată care este problema. Şi osândită ea este.
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Potopul din ’37 nu va fi nimic, până când aceasta se sfârşeşte.
Dar, da, este osândită, absolut. Şi acela-i motivul că scrisul de
mână este pe perete.
43 Şi, acum, e prea rău. Şi noi deţinem proprietatea, lucrurile
de aici, dar am auzit zilele trecute că unii dintre fraţii noştri au
primit o amendă pentru că au parcat chiar pe marginea terenului
bisericii acolo. Aşa o dizgraţie! Eu voi plăti amenda aceea dacă
doar îmi veţi face de cunoscut ce a fost. Aceea este păcat. Da,
domnule. Ei bine, noi, această, cred că dacă…Eu cred că încă
este proprietatea noastră. Cel puţin, actul de proprietate spune
aşa. Trageţi exact pe acesta aici, şi poate nu veţi primi o amendă
acolo. Dar sunt bucuros că noi ne îndreptăm spre un loc unde
nu se dau amenzi. Nu-i aşa? Aşa este. Minunat. Da, într-adevăr.
Acum, eu nu sunt…
44 Eu doar voi încerca să vorbesc puţin, în această dimineaţă,
pentru că am răcit foarte tare, şi sunt înfundat. Şi—şi eu vreau
să iau un subiect din Vechiul Testament, şi doar să învăţ pentru
o vreme, cu voia Domnului. Şi atunci poate, în seara aceasta,
dacă mă întorc cu voia Domnului, dacă ajung în timp, şi nu prea
epuizat.
45 Oh, m-am gândit şi eu din întâmplare. Fratele Kelly care
este prezent aici, şi Sora Kelly, trebuie să vină sus, chiar la…
Să veniţi cât de repede puteţi, după masă, pentru că eu sunt
într-adevăr dus afară în această după-amiază, cu o mulţime de
lucruri, Frate Kelly. Îmi amintesc seara trecută, sus acolo, eu
plecam la un apel când voi toţi aţi intrat. Bine. [O soră spune,
„Vei veni, Frate Branham?”—Ed.] Acum, este—este în regulă,
soră.
46 Acum, deci, rugaţi-vă pentru mine, şi rugaţi-vă pentru…
deciziile mele, ale Domnului, vor fi—vor fi pentru El, cât de bine
pot eu.
47 Acum, vrem să deschidem în Cartea veche, vechea, ultima…
Prima Carte, Geneza 35, şi dorim să citim doar o mică parte din
Scripturi aici din Cartea Genezei. Şi ne rugăm ca Dumnezeu să
adauge din belşug binecuvântările Lui ca un fundal pentru ceva
despre care dorim să învăţăm.
48 Şi la câţi vă place şcoala Duminicală? Oh, este o…Câţi ştiţi
unde şi-a avut originea de prima dată? Nu văd o mână. Este
cumva…Câţi ştiţi cum a fost numită la început? Unde este soţia
mea? Ea ar trebui să ştie asta. Bine. Era…
49 [Fratele Neville spune, „Frate Branham?”—Ed.] Da?
[„Mis-…Un alt misionar aici în această dimineaţă.”] Un
alt misionar. Dumnezeu să te binecuvânteze. [„Fratele Naber.”]
Fratele cine? [„Fratele Naber.”] Fratele Naber, unde este? Vrei să
ridici mâna, Frate Naber? Dumnezeu să te binecuvânteze, frate.
Este aceea soţia ta cu tine? Este foarte bine. Suntem bucuroşi să
te avem pe tine şi familia ta cu noi în această dimineaţă. Tu ştii
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că eşti în voia lui Dumnezeu. Vezi? Trebuie să fii, când eşti un
misionar, vedeţi. Pentru că, porunca generală este, „Duceţi-vă
în toată lumea şi propovăduiţi Evanghelia la orice făptură.”
50 Un om care este misionar! Acum, eu nu—nu mă prea
preocupă…Misionar este un cuvânt foarte bun, dar eu am un
cuvânt mai bun pentru asta. Tu eşti un apostol. Vedeţi? Aşa este.
Acum, ce înseamnă cuvântul apostol? „Unul care este trimis.”
Ce înseamnă cuvântul misionar? „Unul care este trimis.” Este
acelaşi lucru. Astfel, misionari, profeţi, evanghelişti, învăţători,
şi păstori, formează Biserica. Aşa este? Apostoli, profeţi…
ei cheamă. Astfel, atât timp cât tu eşti un misionar, sau un
apostol, tu eşti unul trimis de Dumnezeu, într-o misiune, şi eşti
întotdeauna drept. Dumnezeu să vă binecuvânteze, este a mea—
rugăciunea mea.
51 Fratele şi Sora Foss sunt în drum spre Cuba, în câmpuri.
Merg din regiunile îngheţate din nord, la junglele tropicale din
sud, pentru că această Evanghelie trebuie să fie propovăduită în
toată lumea. Amin. Ce schimbare!
52 De unde eşti tu, frate? [Fratele zice, „Merg la Israel acum,
frate.”—Ed.] Mergi la Israel.
53 Oh, mi-ar place…O văd pe Mabel şezută acolo în spate, le-
aş chema pe soţia mea şi pe Mabel, să cânte pentru voi:

Ei vin din Est şi Vest,
Ei vin din ţările îndepărtate,
Să sărbătorească cu Regele, să cineze ca
oaspeţi ai Lui;

Cât de binecuvântaţi sunt aceşti pelerini!
Privindu-I faţa sfântă,
Radiind cu lumină Divină;
Binecuvântaţi părtaşi ai harului Său,
Ca pietre preţioase să strălucească în coroana
Lui.

54 Nu va fi minunat în ziua aceea! Amin. Domnul să vă
binecuvânteze, în Israel; şi pe voi, în locurile unde vă duceţi; sunt
binecuvântările mele pentru voi fraţilor în această dimineaţă.
Amin.
55 Acum, înainte să deschidem Biblia…Noi ştim că acesta
este textul, şi Dumnezeu are contextul scris printre rânduri,
vedeţi. Astfel, noi putem doar să citim textul şi să Îl lăsăm pe
Dumnezeu să ne dea contextul. Deci să ne aplecăm capetele doar
un moment, pentru rugăciune.
56 Tatăl nostru Ceresc, în Numele Domnului Isus, ne rugăm ca
Tu să iei aceste Cuvinte pe care le vom citi acum, şi fă ca Ele să
ne pătrundă chiar în inimile noastre. Şi lasă-ne să venim uşor, în
linişte, smeriţi, reverenţi, în Prezenţa Ta. Şi fie ca Duhul Sfânt să
ia Cuvântul lui Dumnezeu şi să hrănească fiecare inimă. Include
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şi pe a mea acolo, vrei Tu, Doamne? Pentru că cer lucrul acesta
în Numele lui Cristos. Amin.
57 Bine, vom citi doar un verset sau două, aici, astfel încât să
putem lua doar un mic fundal. Geneza este capitolul sămânţă,
noi ştim. Bine. Vom începe cu versetul 15.

Şi un anumit om l-a găsit,…iată, el rătăcea pe câmp:
şi omul l-a întrebat, zicând, Ce cauţi?
Şi el a zis, îi caut pe fraţii mei: spune-mi, te rog,…ei

pasc oile.
Şi omul—şi omul a zis, Au plecat de aici; căci i-am

auzit zicând, Să mergem la Dotan. Şi Iosif s-a dus după
fraţii lui, şi i-a găsit în Dotan.
Şi când ei l-au zărit de departe, şi până să se apropie

de ei, astfel…să-l omoare.
Şi ei au zis unul către altul, Iată, că vine acest visător.

58 Şi fie ca Domnul să acorde binecuvântările Lui la Cuvântul
Lui. Acum, Geneza este întotdeauna, pentru mine…
59 V-am spus ce capitol era? Este Geneza. Cred, dacă am văzut,
Geneza 37, şi începând cu versetul 15, şi voi care îl semnaţi. Acum
noi…Cred că am spus 35, mai devreme. Am avut două pagini
împreună. Îmi—îmi pare rău. Această mică Biblie veche Scofield,
şi este cumva greu pentru mine să citesc, pentru că am trecut de
patruzeci de ani, ştiţi. Şi a mea…
60 Îmi spun că ar trebui să am nişte ochelari de citit. M-am
dus şi am făcut un control la ochi, când am ajuns că trebuia să
tot împing Biblia mai departe de mine. Şi doctorul îmi spune
că braţul meu nu va fi suficient de lung, după o vreme, să-l
trag înapoi. Şi trebuie să…A spus că am nevoie de ochelari de
citit. Am făcut un control la ochi, şi au rezultat perfecţi, zece-
zecimi. Dar eu puteam vedea un fir de păr pe jos, pe undeva
pe acolo, chiar cu uşurinţă. Dar puneţi-l aproape de mine…
El a zis, „Când tu devii…” A zis, „Ce face ca părul tău să
încărunţească?”

Am spus, „Nu ştiu.”
61 El a zis, „Este bătrâneţea.” Ha-ha-ha! A zis, „Asta-i ce este
în neregulă cu ochii unei persoane când trece de patruzeci de ani.
Tu, de fapt, globii tăi oculari se aplatizează. Şi tu doar trebuie
să—să faci faţă acestei situaţii, asta e tot.” Şi eu doar continui
să amân. Şi, păi, nu am timp să merg, dar eu—eu voi merge într-
o zi, şi îmi voi lua o—o pereche de ochelari de citit cu care să
citesc, atunci când o să învăţ mai mult. Dar acum eu doar citesc
un text şi merg înainte. Şi aceasta este…Am luat această Biblie
cu mulţi ani în urmă, şi este foarte, tipar extrem de mic.
62 Acum, în Geneza, Geneza înseamnă „începutul,” capitolul
sămânţă. Şi ţineţi minte, că, tot ceea ce există astăzi, a început
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de fapt în Geneza. A fost începutul tuturor lucrurilor. A fost
începutul mântuirii. A fost începutul păcatului. A fost începutul
tuturor cultelor. A fost începutul Bisericii adevărate. A fost
începutul bisericii false. A fost începutul neprihănirii. A fost
începutul amăgirii. A fost începutul tuturor lucrurilor, a început
în Geneza.
63 Mi-aş fi dorit să avem cam trei luni referitor la asta, să
stăm chiar pe acest singur subiect, şi chiar să îl analizăm, să-
l legăm prin Duhul Sfânt, cu funiile lui Dumnezeu, şi doar să
îl înfăşurăm împreună. Şi urmăriţi cum fiecare Cuvânt chiar se
potriveşte exact cu celelalte Cuvinte. Ce lucru frumos!
64 Cuvântul lui Dumnezeu este atât de inspirator! Indiferent
de vârstă, de timp, fiecare om care a citit vreodată acest Text,
prin…A fost scris acum de multe sute, da, cam aproape de mai
mult de trei mii, de ani. Şi fiecare om care a citit vreodată acest
Text, în fiecare epocă, este inspirat de Acesta, vedeţi, fiecare
verset din Scriptură. Nu există nimic altceva care să Îl poată
înlocui vreodată.
65 O scriere care a fost scrisă în trecut într-o altă zi, când se
citeşte pentru acea epocă şi pentru scopul ei, este stabilit. Eu
aş putea să vă scriu o scrisoare, şi să spun, „Dragul meu frate
preaiubit, astăzi am fost acolo la un anumit loc şi am făcut aşa-
şi-aşa, un timp.” Asta ajunge direct la voi, şi asta o stabileşte.
Poate pentru o dovadă la tribunal sau ceva, ar putea fi adusă
ca dovadă împotriva mea sau în favoarea mea, să-mi dovedească
ceva, sau să dovedească ceva împotriva mea, dar nu ar fi mesajul
direct cum ar fi când vă este dat vouă.
66 Dar Biblia nu este aşa. Este dată rasei umane, şi pentru
toate timpurile şi pentru toate epocile, pentru că El este un
Cuvânt scris al lui Dumnezeu. Vedeţi? Cuvintele Lui nu pot
da greş niciodată. Ele nu vor muri niciodată, şi atât timp
cât există o Eternitate, în veci de veci, acestea încă vor avea
aceleaşi înţelesuri, pentru că Ele au ieşit odată de pe buzele lui
Dumnezeu. Vedeţi? Nu poate da greş! Doar gândiţi-vă la asta,
cât de Etern este Cuvântul lui Dumnezeu. Ele sunt Viaţă.
67 Acum, ce este un cuvânt? Un cuvânt este un gând care a fost
exprimat. Şi când Dumnezeu gândeşte odată ceva, este doar un
gând. Dar de îndată ce este exprimat, nu se poate schimba sau
altera niciodată. Trebuie să rămână pentru totdeauna.
68 Căci, cuvântul tău este tot aşa de bun cum eşti tu. Cuvântul
lui Dumnezeu este tot aşa de bun cum este El. Cuvântul tău este
o parte din tine. Promisiunea ta este tot aşa de bună cât poţi tu
să fi. Şi promisiunea lui Dumnezeu este tot aşa de bună cât poate
El să fie.
69 Acum, ca fiind un muritor, tu poţi face o promisiune şi
trebuie să o încalci, pentru că tu eşti doar un muritor. Eu sunt
doar un muritor. Dar, Dumnezeu, fiind nemuritor, şi infinit, şi
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omnipotent, omniprezent, El face o declaraţie, şi El cunoaşte
sfârşitul de la început, şi El o poate păstra.
70 Abraham chema acele lucruri care nu erau, ca şi cum ar
fi fost, pentru că el era pe deplin convins că, ce a făgăduit
Dumnezeu, Dumnezeu putea să înfăptuiască, pentru că El nu ar
fi făcut niciodată făgăduinţa dacă El nu ştia ce urma să fie.
71 Vedeţi cum ne putem bizui pe Cuvântul Lui atunci? Nu
contează cât de tare suflă furtuna, ce este împotriva Acestuia,
odihniţi-vă solemn pe Cuvânt. Dumnezeu a spus Asta, Cel care
a văzut partea cealaltă a furtunii. Vedeţi? Astfel, dacă sunteţi
bolnavi, doar ancoraţi-vă sufletul în Refugiul de Odihnă. Dacă
sunteţi nedumeriţi şi întristaţi, amintiţi-vă, El a spus, „Eu voi fi
cu voi întotdeauna, chiar până la sfârşitul lumii.” Şi El este…
El a spus, „Toate lucrurile lucrează împreună spre binele celor
ce iubesc pe Domnul,” aşa că staţi chiar acolo.
72 Un om a scris, un poet a scris, „Ancora Mea ţine în interiorul
vălului.” Ce este un văl? Este ceva care separă aici de Acolo. Iar
ancora este în interiorul vălului. Voi nu vedeţi cum urmează să
fie, dar ştiţi că este ceva care v-a apucat, care s-a prins sus Acolo.
73 Şi când marea este furioasă şi furtunoasă, aţi…Eu cred că
poate unii dintre voi nu au fost niciodată privilegiaţi să vadă
o corabie ancorată. Oh, vai! Eu am călătorit în ele când ei au
aruncat o ancoră de mare aşa, până când micuţul vas nici măcar
nu putea trece peste vârful—valului. Trecea prin val. Dar atât
timp cât ancora ţinea, asta era tot ce conta.
74 Dacă trecem peste, pe dedesubt, prin jur, sau prin aceasta, nu
contează; ancora ţine. Iată cum este când furtunile vieţii încep să
ne zguduie. S-ar putea să trebuiască să trecem prin, s-ar putea
să trebuiască să trecem peste, pe dedesubt, în jur, ci doar lăsaţi
să ţină ancora în lăuntrul vălului, spre nevăzut. Nu ştim chiar
exact unde se află, dar aceasta se ţine.
75 Exact ca băieţelul, ştiţi, care avea zmeul. Aţi auzit vechiul
proverb, povestea. A zis, „De unde ştii că ai un zmeu acolo la
capăt?”

A spus, „Încă pot să-l simt că trage.”
76 Deci, asta este. Dacă noi putem simţi că aceasta încă trage,
Dumnezeu lucrând cu inimile noastre, atunci noi ştim că ancora
noastră încă ţine.
77 Eu cred că a fost Benjamin Franklin care a prins fulgerul
în sticlă, care a înhămat fulgerul, electricitatea. Ceva în el a
chemat, şi a spus, „Există putere în aceea. Acea putere ar putea
fi înhămată.” Şi dacă este aşa de puternic, să izbească străzile
şi să spulbere pomii, să despice pământul, ce ar putea face
dacă a fost odată înhămată? Asta va lumina, şi va fulgera, şi va
atinge întregul pământ. Şi Benjamin Franklin, eu cred, pescuia
pe zmeul lui, cu o cheie legată la capătul cozii acestuia, şi o sticlă
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jos la capăt. Şi când a acaparat-o, el nu a ştiut ce avea, dar a
început să strige, „O am! O am!” El nu ştia ce era aceasta; el nu
ştia ce va face cu aceasta; dar el ştia că avea ceva.

Şi iată cum este cu fiecare om, ale cărui:
Speranţe sunt construite pe nimic mai puţin
Decât pe Sângele lui Isus cu neprihănire;
Şi totul în jurul sufletului meu cedează,
Atunci El este toată nădejdea şi sprijinul meu.
Pe Cristos, Stânca tare, eu stau;
Toate celelalte terenuri sunt nisipuri
mişcătoare.

78 Odată născut din nou, Duhul Sfânt Îşi ocupă locul în inimă.
Unii oameni tineri s-ar putea să nu, sau tineri, sau pot fi
analfabeţi, nu contează cum sunt; nu există nimeni să o poată
explica, aşa că nu vă simţiţi prost că sunteţi analfabeţi. Tu nu
ai putea să o explici. Niciodată nu a existat un om încă să
poată explica aceasta, nu contează cât de deştept sau cât de
inteligent. Acesta este Propriul secret al lui Dumnezeu. Dar când
acel Cuvânt prinde Viaţă în inima ta, şi Îl vezi, tu strigi, „Îl am!”
Nu şti ce vei face cu El; nu şti ce va face El cu tine; dar şti că ceva
s-a întâmplat, şi că Îl ai.
79 Acum, aşa dar, pe Cuvânt! Este frumos. Acum noi suntem
confruntaţi în această dimineaţă, şi avem înaintea noastră, în
considerare, după părerea mea, unul dintre cele mai vitale
texte din Vechiul Testament. Iosif (despre care noi vom vorbi)
Întâlnirea Cu Fraţii Săi. Ar putea fi o sută de moduri diferite
prin care Duhul Sfânt să intre în asta şi să o dezvăluie în inimile
şi mintea noastră. Astfel, gândind aceasta, fiind câteva zile aici,
noi am putea vorbi puţin în această dimineaţă, din cauza unei
strânsoare în gât, şi apoi poate să o reluăm în seara aceasta dacă
păstorul nu are nimic pe inimă lui, şi poate să o ducem mai
departe şi să o terminăm Luni seara, dacă este aşa că Dumnezeu
o rânduieşte în felul acela.
80 Acum, noi suntem bine familiarizaţi cu caracteristicile
Vechiului Testament, cum că, „Toate lucrurile vechi erau o
umbră,” Evrei 11, „o umbră a lucrurilor viitoare.” Ce frumos este
acest lucru, cum prefigurează Dumnezeu!
81 Şi când noi simţim această umbră, aşa cum a fost, ştim că
este ceva dincolo de aici. Acest…Dumnezeu, în atotputernicia
Lui, în mintea Lui măreaţă infinită, văzând ceva ce tocmai se
pregăteşte să se întâmple, El o poate avertiza dinainte. El poate
face ca totul să lucreze împreună, chiar mânia omului, să-L
laude, chiar şi cineva care vă tratează rău. Aşa cum urmează să
ajungem, după puţin, cu voia Domnului, cum că fratele lui Iosif
l-a tratat rău, şi El s-a întors drept înapoi în jur, şi a luat aceea
şi a făcut-o să-L laude. Astfel, noi nu avem nimic de care să ne
îngrijorăm, nici un lucru.
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82 Cum că Dumnezeu, prin acel băiat, a prefigurat venirea
Domnului Isus de prima dată, şi venirea Domnului Isus a doua
oară, şi a lucrat-o toată într-o viaţă care nu ştia nimic despre ce
se petrecea. Amin. Nu vă face asta ceva, să-l vedeţi pe micuţul
Iosif? Păi, el nu ştia ce se întâmpla, de ce trebuiau să se întâmple
toate aceste lucruri. Dar era întru totul Dumnezeu, lucrând,
prevestind, prefigurând lucrurile care urmau să fie.
83 Atunci puteţi observa Cuvântul, cum Îl luaţi aici şi Îl citiţi
în Geneza, Îl citiţi în mijlocul Cărţii, Îl citiţi în ultima parte a
Cărţii, şi fiecare Cuvânt se potriveşte exact unul cu celălalt aşa.
Şi a fost scris la mii de ani distanţă, de sute de oameni diferiţi.
Vedeţi? Şi, deci, aşa dar, voi vedeţi că este întru totul Dumnezeu.
Fără ca unul să cunoască pe celălalt, sau să ştie ce Carte a fost
scrisă, nimic despre Aceasta; un alt timp, o altă epocă.
84 Şi putem vedea, astăzi, că Dumnezeu lucrează chiar exact
cum a lucrat atunci în trecut. Noi doar acum mergem, sfârşim în
noul an, de la umbrirea celui Vechi. Şi cum că la început, cum că
Dumnezeu, când El a văzut păcatul că urma să pună stăpânire
peste pământ şi peste oameni, cum că marele program a fost
pervertit; nu distrus, nu recreat, ci doar pervertit.
85 Vedeţi, Satan nu poate crea. El poate doar să pervertească.
Tot ce vedeţi, că este greşit, este neprihănire pervertită. Vedeţi?
Vedeţi un ghicitor bătrân pe stradă, acela este doar un profet
pervertit. Vedeţi? Voi vedeţi orice care este rău, vedeţi bărbatul
trăind necredincios faţă de legămintele lui către soţia lui, aceea
este neprihănire pervertită în rău. Viceversa, vezi femei pe
stradă, acţionând în felul cum o fac ele şi devenind în felul cum
sunt ele, acelea sunt doamne pervertite.
86 Am trecut prin Louisville, zilele trecute, soţia şi cu mine,
şi am văzut un afiş pe o fereastră, de unde noi veneam de la
mâncare, acolo pe Fifth Street. Şi scria, „Mese pentru doamne.”
87 Am spus, „Nu au avut niciodată o clientă.” Nu, o doamnă
nu ar intra acolo. Când ea intră acolo, ea nu mai este o doamnă.
Vedeţi? Astfel, ei nu au avut niciodată o clientă, sub acel semn.
Doamnele nu se duc în acele locuri. Dar, vedeţi, ceea ce sunt ce
intră acolo, sunt doamne pervertite. Vedeţi? Bine.

Acum, Dumnezeu, să facă toate lucrurile să-L laude!
88 Noi sărbătorim Crăciunul, naşterea Domnului Isus. Care, nu
este chiar exact ziua Lui de naştere. Ziua Lui de naştere a fost în
Aprilie. Pentru că, este tot aşa de frig în Iudeea, sau mai frig în
Decembrie, decât cum este aici. Astfel, ne dăm seama de asta.
Aţi văzut fotografia zilele trecute, tancurile acolo în zăpadă,
şi lucruri de genul acela, în Iudeea. Vă puteţi imagina păstori
întinşi afară pe un deal pe vreme ca aceea? Dar, aceasta nu este
ziua. Dar asta, ziua, nu înseamnă aşa de mult, este atitudinea
care o avem faţă de acea zi care este pusă deoparte.
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89 Acum observaţi. De îndată ce Dumnezeu a văzut sămânţa
femeii, şi cum li s-a interpretat greşit acolo şi neprihănirea a fost
pervertită, Dumnezeu a dat o promisiune că prin acea femeie va
veni o Sămânţă binecuvântată. Voi o pricepeţi? Va fi o Sămânţă.
90 Şi îndată ce Satan a auzit aceea, care stătea prezent, imediat
ce a auzit, a avut grijă să distrugă acea Sămânţă. Şi el a încercat
să o facă cu Iosif. A încercat în toată epoca. Şi el încă este
împotriva acelei Sămânţe binecuvântate. Amin.
91 Eu vreau ca voi să vă puneţi şapca de gândire profundă,
doar pentru un minut acum. Ca, puneţi-vă coiful mântuirii, şi
ascultaţi atenţi acum. Aici este ceva foarte vital. Şi puteţi să nu
fiţi de acord cu asta; este în ordine. Dar, aţi observat, de îndată
ce…
92 Acolo era deja o—o concepţie, pentru că Eva a trăit deja
necinsit şi a comis păcatul. De unde a venit aceea? Aceea este în
Geneza. Oamenii astăzi încearcă să găsească veriga lipsă între
animal şi om. Aceasta este revelaţie. Biblia a spus că, „Şarpele a
amăgit-o pe femeie.”
93 Astăzi, omul poate aduce în sus viaţă animală, şi cel mai
apropiat animal pe care ei îl au de fiinţa umană este cimpanzeul.
Ei pot să-l facă să fumeze o pipă, să meargă pe bicicletă, să-şi
pună o pălărie, să-o încline. Aceea este întocmai ca „ghee” şi
„haw” la un cal. Este sunet. El nu are nici un suflet. El nu poate
gândi. Poate merge doar după sunet. Nu are un suflet. Atunci ei
au o verigă lipsă, chiar între aici, pe care ei nu au reuşit niciodată
să o găsească. Şi timp de şase mii de ani ei au încercat să scoată
un mormăit dintr-un cimpanzeu, şi nu o pot face. Nu vor reuşi
niciodată. Dar, noi ştim că suntem viaţă animală. Suntem viaţă
vegetală, din pământ.
94 Aşa cum am spus zilele trecute, la înmormântarea surorii
noastre dragi. Noi suntem un mănunchi de şaisprezece elemente
ale pământului, de lumină cosmică, şi petrol, şi lucruri puse
împreună. Noi eram aici când Dumnezeu a vorbit şi a spus, „Să
fie,” trupurile noastre erau. Dar, Ceva, o Minte magistrală ne-a
dezvoltat în ceea ce suntem acum. Ne-a făcut cu mâini şi braţe,
şi aşa mai departe, nu ca să ne distrugă, ci ca noi să putem trăi
pentru totdeauna. Păcatul a făcut distrugerea. Şi Cel Care ne-
a făcut, fără ca noi să avem nicio—nicio idee că am fi vreodată
aici, Cel care ne-a făcut şi a adus aceste lucruri împreună şi ne-a
făcut ceea ce suntem acum; nu poate El cu atât mai mult, dându-
ne libera alegeremorală să acceptăm lucrul acesta, şi prin acelaşi
Cuvânt prin care ne-a creat, ne-a făgăduit că ne va învia din nou.
Cu cât mai mult tot acest petrol se va reuni, şi atomii, şi aşa mai
departe, în…prin Cuvântul lui Dumnezeu!
95 Acum, la început, când Dumnezeu a vorbit, şi Satan stătea
acolo şi a auzit asta.
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96 Şi oamenii încearcă să găsească această verigă lipsă. Eu vă
voi spune, prin descoperire, dacă voi vreţi să o primiţi. Acea
persoană dispărută, între animal şi om, este şarpele, înainte să
i se ia picioarele. Biblia a spus, „El era cel mai şiret dintre
toate fiarele,” nu reptilă, „din tot câmpul.” El a fost acela care a
amăgit-o pe femeie, în frumuseţea lui, şi ea a zămislit. Şi acum,
făcând asta, şi văzând că păcatul urma să vină, Dumnezeu a pus
un astfel de blestem asupra lui încât ştiinţa nu va găsi niciodată
vreo relaţie între acest şarpe, aşa cum este cunoscut astăzi, şi
omenire. Dar acolo este fiinţa voastră căzută, degradată, între,
care a legat viaţa lor animală împreună. Ia te uită.
97 „Dumnezeu a ascuns acest lucru de cei înţelepţi şi pricepuţi,
dar o va descoperi pruncilor care vor să înveţe.” Vedeţi?
98 Acolo vă este persoana căzută, şarpele. El a fost adus din
cea…cel mai subtil, cel mai mare, cel mai frumos, cel mai
asemănător cu o fiinţă umană. Şi atunci din cauza acestui rău pe
care l-a făcut cu Eva, El l-a coborât într-o reptilă, „Să se târască
pe pântece, toate zilele vieţii lui, şi ţărâna să-i fie hrana.” Acolo
este unde ştiinţa poate să vină acolo, şi pomul lor este doborât
jos.
99 Observaţi, acum, de îndată ce femeia a văzut că ea…cea…
Acum, ea a fost amăgită. Ea nu a adus păcatul. Ea a fost amăgită.
Ea s-a gândit că asta era corect. Dar, „Adam nu a fost amăgit,”
a spus Biblia. El a ştiut că era greşit, şi ea l-a pus să facă acelaşi
lucru pe care l-a făcut fiara.
100 Şi ea a dat naştere primului ei fiu, care, toate trăsăturile
diavolului erau în acel băiat. El era un ucigaş. El era gelos. Cum
putea să vină din acel curs pur al lui Dumnezeu? Aceasta trebuia
să vină de la cel rău. Şi de îndată ce el a făcut asta, atunci el,
diavolul, şi-a folosit unealta.
101 Ea a născut al doilea fiu al ei, care era după Adam, şi acolo
era Abel. Şi, chiar repede, diavolul a încercat să distrugă acea
sămânţă neprihănită. Şi el s-a întors împrejur şi l-a ucis pe Abel,
de la bun început; care este un tip al lui Iuda şi Isus. L-a ucis la
altar; unde, Isus, Iuda l-a ucis—l-a ucis pe Isus, L-a trădat pentru
treizeci de arginţi şi L-a vândut. Bine.
102 Dar, observaţi. Când el a făcut asta, atunci Dumnezeu, un tip
al lui Cristos, ambele şi moarte şi înviere, El l-a ridicat pe Set ca
să-i ia locul. Vedeţi? Şi diavolul a pornit pe urmele lui Set.
103 Acum priviţi. De-a lungul, înainte de distrugerea
antediluviană, era o descendenţă lungă de oameni care au
venit în jos prin fiii lui Cain, din ţara lui Nod, şi ei erau
oameni de ştiinţă, deştepţi, inteligenţi, oameni uimitori. Ei chiar
au prelucrat metale. Au construit case. Au fost o civilizaţie
uimitoare. Biblia continuă şi spune cum lucrau ei cu cuprul,
cum lucrau ei cu metalul.

Dar, acest alt grup erau pribegi.
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104 Dar, ambele grupuri erau religioase. Cain era religios. Abel
era religios. Şi Dumnezeu a tras o linie, care erau corecţi.
Cain era tot la fel de religios ca şi Abel. Ei amândoi au zidit
altare. Amândoi credeau în Dumnezeu. Amândoi se închinau lui
Dumnezeu. Amândoi aduceau daruri.
105 Acum priviţi acele două seminţe. Una, războinică; cea rea
încerca să distrugă Sămânţa neprihănită. Şi el a încercat să-l
nimicească pe Abel; l-a nimicit, dar Dumnezeu l-a ridicat pe Set
ca să-i ia locul. Credea că L-a prins pe Isus chiar acolo. Priviţi
în jos prin epocă, peste tot. El, în fiecare loc unde a venit, el a
încolţit acea Sămânţă. Când el a ucis pe unul, sau pe celălalt,
el se gândea că el avea Aceea. Şi, în final, el—el a luat-o după
Ioan Botezătorul, în final i-a tăiat capul. A crezut că L-a prins
atunci, dar a aflat că El era aici în Isus. A ucis toţi pruncii.
Şi, Moise; a încercat să-l ucidă pe Moise. A încercat în toate
modurile cum a putut să distrugă acea Sămânţă, şi când l-a
ucis pe Cristos la Calvar; dar Dumnezeu L-a înviat din nou, a
treia zi, şi atunci El a trimis Duhul Sfânt înapoi să cheme fii
şi fiice la Dumnezeu. Şi aceeaşi sămânţă rea, religioasă încă
persecută acea Sămânţă neprihănită astăzi. O vedeţi? Ei încearcă
să distrugă acea Ramură neprihănită a lui Dumnezeu.
106 Acum, ambele părţi, dacă observaţi, a început în Geneza,
religioşi pe ambele părţi. Unul dintre ei, denominaţional,
îngâmfat. Şi celălalt, smerit, care umbla în Duhul, prin
descoperire.
107 Cum putea Abel să ştie vreodată că era un miel în loc
de roadele de pe câmp? Pentru că i-a fost descoperit, printr-o
descoperire Divină.
108 Isus a spus la fel, când Petru L-a mărturisit de a fi Fiul lui
Dumnezeu. A spus, „Carnea şi sângele nu ţi-a descoperit aceasta,
ci Tatăl Meu care este în Ceruri ţi-a descoperit aceasta. Pe
această piatră…” Piatra, nu Petru, nu Isus, ci pe descoperirea
Divină. „Eu voi zidi Biserica Mea, şi porţile iadului nu pot birui
împotriva Ei.” Înţelegeţi? Este descoperire Divină.
109 Acum priviţi. Fiecare efort, de timp, acolo, ei s-au întâlnit
faţă în faţă şi s-au luptat. Observaţi când Moab era sus pe deal,
şi Israel era în vale. Şi Israel cerea doar ca un frate, domn, să
treacă prin ţara lor, mergea în ţara promisă pe care Dumnezeu
le-a promis-o; au cerut numai o mică trezire în biserica lor, cum
ar veni. Doar să treacă prin ţară, şi au promis că vor plăti chiar şi
pentru iarba pe care o mâncau vitele. Şi că ei vor trece pe drumul
împărătesc, şi lucrurile care le vor face în timp ce trec prin ţări,
şi că ei se vor comporta corect. Dar, gelozia…
110 Acum, Moab, ţara lui Moab nu era infidelă. Ei credeau în
acelaşi Dumnezeu în care credea Israel, pentru că ei erau fiii
fiicelor lui Lot; fiica lui Lot care a zămislit în timp ce Lot era
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beat, cu propriul ei tată. Şi ei s-au dus acolo, şi ei…Iată de unde
au răsărit aceşti Moabiţi.
111 Şi când a ieşit profetul lor, învăţătorul lor, înnebunit după
bani, şi a ridicat altare, şapte altare, exact acelaşi număr de
altare care au fost cerute aici jos. Iată-l pe Moab şezând aici,
marea ţară frumoasă denominaţională, toată aranjată şi făurită.
112 Şi aici era Israel, un mic holy-roller pribegind împrejur în
corturi, din loc în loc. Voi spuneţi, „Holy-roller”? Ei sigur erau,
dacă ei—ei sunt ceea ce ei numesc, astăzi, holy-roller.
113 Când ei au trecutMarea Roşie, şi Dumnezeu a făcut ominune
înaintea lor, Miriam a luat tamburina şi a început să bată
tamburina, şi să alerge pe maluri, strigând şi sărind, şi dansând
în Duhul. Şi fiicele lui Israel o urmau, sărind, strigând, dansând
în Duhul. Şi Moise a stat cu mâinile ridicate, poate cântând într-
o limbă pe care nimeni nu o mai auzise înainte, o cântare pe care
nimeni nu o putea înţelege. El a cântatDomnului, înDuhul. Dacă
aceia nu sunt holy-rollers moderni, eu nu ştiu unde să-i caut.
Aveau semne şi minuni cu ei.
114 Acum, dacă Dumnezeu respectă doar fundamentalul, priviţi
aici. Moab, Scriptural vorbind, era la fel de fundamental ca şi
Israel. El avea tot ce avea Israel. El avea şapte altare. Asta-i
ce a cerut Dumnezeu; Israel avea şapte altare. El a avut şapte
jertfe curate. Israel a avut şapte jertfe curate. Iată-i pe Cain şi pe
Abel, din nou. Vedeţi? În regulă. El a oferit şapte tauri. El a oferit
şapte tauri. El a oferit şapte berbeci, spunând că…a crezut că
Cristos va veni. El a oferit şapte berbeci, acelaşi lucru. La fel de
fundamental pe cât de fundamental ar putea fi!
115 Cain a zidit un altar; Abel a zidit un altar. Cain a oferit o
jertfă; Abel a oferit o jertfă. Abel s-a închinat; Cain s-a închinat.
Dar, Dumnezeu a adeverit, a dovedit că Abel a fost alegerea Lui.
116 Dumnezeu a dovedit aici că Israel era alegerea Lui, căci
Israel avea un supranatural în tabăra lor. Deşi, cu toate greşelile
lor, ei aveau un Stâlp de Foc care îi însoţea. Au avut o ispăşire
pentru vindecare Divină, şi au practicat vindecare Divină; un
şarpe. Au avut o stâncă lovită. Aveau semne şi minuni în tabără.
117 Când a venit Ioan, el a fost supranatural. Când Isus a
venit, a fost supranatural. Şi vrăjmaşul, pe partea fundamentală,
întotdeauna a persecutat supranaturalul.
118 Vedeţi ce încearcă el să facă astăzi? Acelaşi lucru, „Stârpiţi
vindecarea Divină! Stârpiţi pe aceşti oameni! Nu este nimic
de ei!” Demnitarii, oamenii mari! „Stârpiţi-i!” Frate, nu este
nimic decât acea viţă, răsucindu-se prin Geneza, ajungând în
Apocalipsa.
119 Eu iau partea mea cu holy-rollers!…?…Să fie aceasta
orice…Eu niciodată nu am văzut un holy-roller. Acela-i un
nume pe care diavolul l-a pus pe Biserica lui Dumnezeu, când
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acesta nu aparţine acolo. Ei nu sunt holy-rollers. Ei sunt fii şi
fiice ale lui Dumnezeu, înţeleşi greşit de lume.
120 Acum, Iosif s-a născut din tatăl lui, şi a fost iubit de tatăl
lui, şi urât de fraţii lui. Acum observaţi, un tablou perfect al
Domnului Isus. Eu vreau ca voi să observaţi cum viaţa Lui doar
a tipizat, în Vechiul Testament, totul tipizat acum. Priviţi în
trecut acolo şi vedeţi tabloul; acolo este umbra, şi vedeţi care este
pozitivul. Acum observaţi, Iosif, fiind un model al lui Cristos,
un model al Bisericii, model al Duhului Sfânt. Tipul…El era
un prinţ al prosperităţii, întocmai cum este Cristos, întocmai ca
Biserica astăzi.
121 Observaţi, din nou, căci, când el s-a născut, tatăl lui l-a iubit
şi el i-a făcut o haină de multe culori. Acum, sunt doar şapte
culori perfecte între toate culorile. Toate celelalte sunt create
din aceste culori. Şi haina poate avea culori în ea, din şapte
culori diferite, dungi de culori, în haina care o făcuse tatăl.
Dacă observaţi, poate Iacob nu a înţeles asta la timpul acela, dar
asta însemna „Cel Făgăduit.” Când Dumnezeu i-a dat lui Noe
semnul curcubeului, cele şapte culori, era făgăduinţa, sau Unul
de Legământ. Dumnezeu a făcut un legământ că El nu va mai
nimici lumea cu apă.
122 Şi legământul lui Dumnezeu a continuat şi prin Iacob, în
Iosif. Abraham era alegerea, şi Isaac era justificarea, şi Israel
era harul, şi Iosif era desăvârşirea. Acesta era singurul care avea
culorile.
123 Îl vedem pe Isus stând pe Tron, cu culorile, curcubeul în jurul
Lui, în Apocalipsa 1. Era legământul lui Dumnezeu cu poporul.
Cristos…Iată-l aici. Oh, cât îmi doresc să o vedeţi! Cristos este
legământul lui Dumnezeu cu poporul Lui. Nu denominaţiuni; ci
Cristos este legământul lui Dumnezeu.
124 Aşa cum Iosif a fost urât, aşa este Cristos urât astăzi. Ei nu
vor să spună că îl urăsc pe Cristos, dar faptele lor dovedesc ce
fac. Ei sunt împotriva fiecărei mişcări a Lui; vorbeşte despre
acţiunea Lui, lucrările Lui, faptele Lui minunate. Păi, sigur,
noi îl avem şi pe Satan în tabără, o bătălie în desfăşurare. Cu
siguranţă. Şi ei vor indica la cuvintele lui Satan. Dar, mie nu-
mi pasă ce face Satan să—să încerce să încurce. Cuvântul lui
Dumnezeu stă perfect, şi promisiunea Lui este perfectă. Eu nu
voi vrea niciodată să fiu de partea acelui grup.
125 Observaţi, iată-L acolo, Legământul. „Cristos avea
înfăţişarea unei pietre de iaspis şi sardiu,” în Apocalipsa.
Aceea era piatra de la piept…piatra de naştere, adică, de
la Ruben la Beniamin. Aceea era reflecţia de sardiu şi iaspis,
aşa cum reflectau împreună sub Lumina lui Dumnezeu, au
format legământul în jurul lui Cristos, curcubeul. Şi despre ce
vorbeşte? Ruben, cel mai în mare; Beniamin, cel mai mic! De la
primul până la ultimul, „El era acela care Era, Care este, şi Va
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Veni; Rădăcina, Vlăstarul lui David. El este Steaua Dimineţii.
El este de la A la Z; Alfa, Omega; Reflecţia lui Dumnezeu de
la începutul timpului până la sfârşitul timpului. Iată-l acolo,
legământul lui Dumnezeu cu poporul Său.
126 Şi toate aceste alte lucruri, Iosif, David, toţi profeţii, au fost
doar o reflecţie. Amin. Reflectând, de la adevărata Sămânţă din
grădina Edenului, până la timpul când El va veni a doua oară,
în Slavă, pentru a-Şi primi poporul şi Biserica Sa. Iată-l acolo,
cu o înfăţişare frumoasă.
127 Iosif, fraţii lui erau aroganţi cu el. „Ei l-au urât, fără
un temei,” pentru că el era inspirat supranatural. Înţelegeţi?
Cain l-a urât pe Abel, fără un temei, pentru că era inspirat
supranatural. Moab a urât Israelul, fără un temei, pentru că ei
aveau vindecare Divină, semne, minuni, şi miracole. L-a urât,
fără un temei, şi nu a vrut să-l lase să treacă…
128 [Spaţiu gol pe bandă—Ed.]…să ai soţia fratelui tău. Amin.
[Spaţiu gol pe bandă.]
129 Acum, prietenii mei dragi, vreau să vă aduc ceva în memorie,
şi vreau ca voi să aşezaţi asta sub a cincea coastă pe partea
stângă, în pavilionul acelui compartiment numit inimă.
130 Niciodată, în nicio epocă sau în nicio perioadă, în care
Dumnezeu a inspirat vreodată un om, nu s-a dus niciodată
pe partea religioasă, aşa numiţii oameni religioşi ai lumii. Nu
s-a implicat niciodată în denominaţiuni. Întotdeauna, a luat
poziţie împotrivă, şi împotriva denominaţiunilor din ziua aceea,
şi împotriva ordinii religioase din acea zi. Arătaţi-mi un profet,
arătaţi-mi o dată în toată Biblia, când un om al lui Dumnezeu
a avut de-a face vreodată cu aşa numitele mişcări religioase din
ziua lui. Amin.
131 Chiar şi Ilie, după ce au construit şcoala prorocilor, păi, când
s-a dus acolo, ei au vrut ca el să plece. El a spus, „Este prea strâmt
aici.” Vedeţi? Ahab şi conducătorii religioşi din ziua lui; Ilie s-a
separat, la Muntele Carmel.
132 Observaţi-l pe Ioan Botezătorul, cum s-a separat, nici măcar
nu a mers la şcoala lor, ca să înveţe teologia lor. Dar, Dumnezeu
l-a trimis în pustie, ca să-l pregătească pentru o lucrare.
133 Grupul lui Cain nu a putut niciodată să pună mantaua lor
bisericească pe un om al lui Dumnezeu. Nu s-ar potrivi. Exact.
Observaţi, în timpul epocilor.
134 Şi când Isus a venit, El niciodată nu a consultat pe niciunul
dintre teologi, ci i-a numit, „O grămadă de vipere, sau şerpi în
iarbă.”
135 Ucenicii nu au avut de-a face niciodată cu vreuna dintre
denominaţiunile lor. Ei erau de partea lui Abel.
136 Iosif nu a avut de-a face niciodată cu ei. El a fost urât
şi respins, pentru acelaşi scop ca ceilalţi dintre ei. Pentru că,
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Dumnezeu era cu el înmodul supranatural, şi într-unmod diferit
decât cum era El cu restul dintre ei. Şi ei l-au urât, fără un temei.
Cain l-a urât pe Abel, fără un temei. Fraţii l-au urât pe Iosif, fără
un temei.
137 Şi, astăzi, lumea denominaţională, nu contează cât de mare
este; îmi scot pălăria, şi spun, „Mulţumesc lui Dumnezeu
pentru ei.” Dar, în toate învăţăturile lor mari, bisericile lor
mari, lucrurile mari; totuşi, în toată aceasta, Dumnezeu cheamă
oameni care nu au nimic de-a face cu asta, pentru că ei nu vor
să aibă de-a face cu supranaturalul. Este mişcarea în acţiune,
astăzi; şi ei urăsc acea mişcare, fără un temei.
138 Am auzit pe un om spunând zilele trecute, că aproape că mi-
a transformat sângele în apă, să aud un om cu influenţă, un mare
predicator Baptist.
139 Şi el vorbea despre, că, nu era Scriptural ca cineva să se
închine la fecioara Maria. Cât de adevărat este asta! Aşa este. A
spus că nu există nicio Scriptură, de închinare la cineva în afară
de Cristos. Aşa este. A spus, „Dumnezeu era în Cristos, şi în El
era plinătatea Dumnezeirii.” Aşa este.
140 Şi apoi, după toată acea învăţătură frumoasă şi minunată a
Scripturii, se întoarce invers şi spune, „Niciodată nu s-a făcut
vreo minune în lume.” Pentru că el este atât de tare împotriva
vindecării Divine, s-a sucit şi a spus, „Nu s-a făcut niciodată o
minune după moartea lui Cristos. Nimeni nu a înviat niciodată
morţii, după Cristos, pentru că El era Singurul Care avea Viaţă
Eternă.”
141 Dar, eu vă spun, că Isus Cristos, Fiul lui Dumnezeu, le-a spus
ucenicilor Lui „Duceţi-vă şi propovăduiţi Evanghelia; vindecaţi
bolnavii; şi înviaţi morţii; şi curăţiţi leproşii.” Iată ce le-a spus
Isus ucenicilor Săi.
142 Cum pot oamenii să devină atât de orbi din punct de
vedere religios? Devin cu mintea îngustă din cauza barierelor
denominaţionale şi îi urăsc pe fraţii lor, fără un temei. Vedeţi
asta? Atât de înguşti, atât de mici, fac asta din cauza prestigiului
lor.
143 Un mare lucrător din ţară astăzi, a fost întrebat de ce nu
a primit el botezul Duhului Sfânt, după ce a fost prezentat de
alţi oameni în poziţia lui, care au primit botezul Duhului Sfânt.
El a zis, „Asta mi-ar compromite slujba.” Dacă voi îmi spuneţi,
oricând…
144 S-ar putea să compromită slujba unui individ, dar niciodată
nu va compromite slujba lui Isus Cristos care trebuie să fie dusă
mai departe. Va avansa cauza slujbei lui Isus Cristos.
145 Dar acest Domn Doctor a spus că nu a fost niciodată o
persoană înviată din morţi. A spus, „Ştiu că sunt o grămadă de
holy-rollers în ţară astăzi, care pretind că au văzutmorţii înviaţi.
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Dar,” a spus, „ah! Nu există niciodată o dovadă ştiinţifică despre
vreo vindecare sau orice altceva.”
146 Acum, vedeţi, iată, fratele meu şi sora mea. Vreau să
observaţi asta cumare atenţie. Motivul acestui lucru, este acesta.
Astăzi, bărbaţii…
147 În zilele Domnului Isus, în zilele Testamentelor, când
oamenii credeau în Dumnezeu, auzeau că s-a făcut un miracol,
ei niciodată nu au încercat să-l dovedească ştiinţific. Ei l-au
acceptat. Ei doar l-au crezut, pentru că ştiau că Dumnezeu
exista.
148 Dar, astăzi, grupul necredincios a intrat în mişcările
religioase, şi el încearcă aşa de mult să dovedească lucrurile
ştiinţific.
149 Şi lăsaţi-mă să spun asta, aşa cum vine din Cer, cred, la inima
mea.Nu există vreodată să poată fi dovedit. Pentru că, dacăL-aţi
putea dovedi pe Dumnezeu, atunci El nu mai este acceptat prin
credinţă; este o dovadă. Noi Îl credem peDumnezeu şi miracolele
Lui, prin credinţă. Noi chemăm acele lucruri care nu sunt, ca şi
cum ar fi, pentru că Dumnezeu a spus aşa; nu contează ce este.
150 Abraham nu a putut dovedi că venele de lapte ale lui Sarah
secătuiseră. El nu a putut dovedi că—că trompele, şi aşa mai
departe, deveniseră însărcinate. Ei, ea putea…Ei nu puteau
dovedi nimic din toate acestea. Nu puteau dovedi poate, prin
testele seminţei, că ei erau fertili. Dar el a crezut, oricum, şi a
respins orice era contrar acestui lucru, şi a chemat acele lucruri
care nu erau, ca şi cum ar fi fost. Pentru că, dincolo de perdea,
nădejdea lui Dumnezeu s-a bizuit pe Cuvântul lui Dumnezeu, şi
a chemat acele lucruri, ştiinţific sau nu, „Adevărul, pentru că
Dumnezeu a spus aşa.” Iată.
151 Noi credem. Prin credinţă primim acest lucru. Dar, dacă
fratele, fără să mă cert cu el, nu cred în asta. Dar dacă fratele ar
fi citit doar cum Pavel a fost ucis cu pietre, şi sfinţii au stat lângă
el şi s-au rugat până când viaţa a revenit în el. Cum că Pavel a
predicat toată noaptea, într-o noapte, şi un om a căzut dintr-o
mansardă şi s-a omorât, un tânăr; şi Pavel şi-a pus trupul peste
el, şi Duhul vieţii s-a întors din nou în el. Cum că Ilie a înviat
copilul unei femei după ce era mort, chiar cu opt sute de ani
înainte de Venirea lui Cristos. Oameni, chiar fără binecuvântarea
Duhului Sfânt, au făcut minuni pe care aceşti oameni se tem să
le înfrunte cu Duhul Sfânt. Vai, vai! Ce jalnic!
152 De ce? Este pentru că sunt aroganţi, şi ei îi urăsc pe fraţii
lor, fără un temei; exact cum a fost urât Iosif, fără un temei.
Înţelegeţi? El era urât. Nu pentru că merita să fie urât; pentru
că, fără un temei. Nu îl credeau. El trăia într-un tărâm diferit.
153 Şi spun asta, acum, în timp ce timpul nostru se scurge. Spun
asta cu toată sinceritatea inimii. Ei urăsc Biserica, astăzi, care
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are supranaturalul. Este gelozie. Este gelozie meschină, şi există
printre fiinţele umane.
154 Ucenicii au avut-o. Le-a fost atât de ruşine de ei înşişi!
Pentru că, cu zece zile înainte, Dumnezeu le-a dat putere să
vindece bolnavii, şi să scoată draci, şi să învieze morţii. Şi au
avut un băiat cu epilepsie înaintea lor, şi au eşuat. Şi Isus, când a
coborât de pe munte, şi l-a vindecat pe băiat. Şi ei L-au întrebat,
„De ce nu am putut noi?” El nu a spus, „Eu—eu mi-am luat
Puterea înapoi.” A spus, „Eu vă dau Putere.” Eu vă arăt unde
a El dat-O Bisericii, dar voi nu-mi puteţi arăta unde El a luat-O
înapoi. Vedeţi? Pe ce şi-a bazat Isus Cuvintele Lui solemne? „Din
pricina necredinţei voastre.”
155 Şi apoi, câteva zile mai târziu, ei au găsit un om care nu era
în tărâmul lor bisericesc. El l-a auzit pe Isus pronunţând aceste
lucruri, şi el făcea lucrarea. Scotea draci. Şi Petru şi Ioan au venit
să-i spună că el trebuia să aparţină la grupul lor sau el nu putea
face lucrul acesta. „Va trebui să ne urmezi şi să te uneşti cu noi.
Noi suntem biserica, şi tu trebuie să faci asta!” El le-a spus lor
să îşi vadă de treburile lor. El se descurca destul de bine fără să
se alăture organizaţiei lor.
156 Astfel, ca micuţi, sissy meschini, aşa cum avem noi astăzi;
mici, juvenili, idei de copii, au alergat înapoi şi au spus, „L-
am găsit, şi scotea draci.” Şi ce era asta? Ei erau geloşi pentru
că el făcea ce ei nu puteau face. Deveniseră fireşti. Ochii lor, ai
înţelegerii lor, erau ca fraţii lui Iosif, nu erau încă luminaţi, aşa
că ei s-au întors şi l-au pârât, şi i-au spus lui Isus.
157 Şi Isus a spus, „Lăsaţi-l în pace.” Amin. „El face o lucrare
bună. Face ce v-am poruncit vouă să faceţi, şi voi nu reuşiţi
să faceţi.” „Dumnezeu poate din aceste pietre să ridice fii lui
Abraham.”
158 Astfel acum, dragii mei fraţi Metodişti şi Baptişti şi
Prezbiterieni, pentru că voi vă gândiţi că trebuie să vină prin
biserica voastră, Dumnezeu poate din aceşti holy-rollers să
ridice pietre lui Abraham. Aşa este. El va avea pe cineva care
va face lucrarea Lui. Aşa este. Cu toate greşelile şi erorile lor şi
câte altele, ce fac ei, aşa a făcut şi Israel acelaşi lucru, dar acea
Sămânţă neprihănită merge înainte.
159 Sunt atât de bucuros că pot spune că sunt unul dintre ei.
Prin harul lui Dumnezeu, astăzi, noi suntem unul dintre aceia.
Sunt atât de fericit pentru acest lucru, voi nu? Inima mea se
bucură, la începutul acestui an nou, să ştiu că Dumnezeu, prin
harul Său uimitor, a inclus numele meu în Cartea Vieţii, să-mi
dea înţelegerea că eu sunt asociat cu poporul Lui cei care sunt
proscrişi. Şi, cu ucenicii, aş putea spune asta, eu consider că este
un privilegiu să port ocara Numelui Său. Da, domnule. Sunt atât
de bucuros că sunt unul dintre ei.
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160 Şi acum începem aici cu Iosif, la serviciul următor, care poate
fi deseară sau luni seara, într-una din seri, pentru că timpul
nostru s-a terminat.
161 Dar, eu Îl iubesc. Voi nu Îl iubiţi? El esteminunat. Şi sunt atât
de bucuros astăzi că pot să-mi unescmâinile cu acel şirag lung de
dispreţuiţi şi respinşi, şi urâţi de ecleziastici în toată ţară. Iată-
i. Sunt cei mai neînsemnaţi. Exact. Ecleziasticii, vorbind despre
lume, din punct de vedere al educaţiei, şi social, ei sunt deasupra
lor. Şi noi suntem bucuroşi să fim smeriţi. Pentru că, cei care se
vor smeri, Dumnezeu va veni într-o zi a doua oară, în Slavă, să
înalţe Biserica Lui. Până atunci, „Să ne luptăm cu tot dinadinsul
pentru Credinţa care a fost dată sfinţilor odată.”

Să ne rugăm.
162 Acum cu capetele noastre plecate, mă întreb dacă ar fi unul
în dimineaţa aceasta, sau mulţi, sper, care încă nu l-au acceptat
niciodată pe acest Cristos, şi marile Lui binecuvântări şi marile
Lui puteri. Şi ne întrebăm, astăzi, dacă aţi vrea să vă faceţi
alegerea astăzi, şi să spuneţi, „Doamne Isuse, sunt eu. Şi eu
doresc să fiu slujitorul Tău, cu toată inima mea, să iau calea cu
cei puţini dispreţuiţi ai Domnului. Înţeleg acum, Doamne, că nu
este despre ce vorbeşte lumea; este despre ce vorbeşte Biblia Ta.
Nu este cum mă numeşte lumea. Ei mă urăsc, aşa cum l-au urât
pe Iosif. Ei mă urăsc, aşa cum l-au urât pe Abel. Ei mă urăsc, aşa
cum l-au urât pe Ioan. Ei mă urăsc, aşa cum l-au urât pe Daniel.
Ei mă urăsc, aşa cum l-au urât pe Ezechiel, ca pe Zaharia. Ei mă
urăsc, aşa cum l-au urât pe Isus. Ei mă urăsc, aşa cum i-au urât
pe apostoli şi pe cei care Te-au urmat, fără un temei. Doamne,
mă rog pentru ei.”
163 Aţi primit vreodată o experienţă ca aceea, că voi aţi ieşit? „Şi
noi suntem o preoţie regală, o naţiune sfântă, care aduce jertfe
duhovniceşti lui Dumnezeu; adică, roadele buzelor noastre,
dându-I laudă.” Aţi putea sta în mijlocul lumii tulburi? Aţi
putea sta în faţa şefului vostru? Aţi putea sta cu o smerenie în
inimă, cu dragoste în inimă, pentru păcătoşii din această lume,
cu Viaţa lui Cristos în voi, şi să daţi o mărturie şi laudă spre slava
lui Dumnezeu? Dacă nu aveţi această experienţă, de ce să nu
începeţi lumea, viaţa, totul din nou, astăzi, prin ridicarea mâinii
spre El, şi să spuneţi, „Eu acum, Doamne, accept asta, şi vreau
ca Tu să-mi dai botezul Duhului.”
164 Acum, Tatăl nostru Ceresc, mica Biserică în această
dimineaţă rezistă, noi ştim, ţintită, să tragă în ea, vrăjmaşul a
oprimat-o, trăgând cu săgeţile lui. Şi ne rugăm pentru sufletele
lor păcătoase, Doamne. Ei nu ştiu că sunt orbiţi de dumnezeul
acestei lumi.
165 Biserica, în general, în toată lumea astăzi; vrăjmaşul,
oamenii religioşi, au tras în ei cu fiecare săgeată. Dar în ciuda la
toate aceste lucruri, marea trezire continuă. Mii de copii smeriţi,
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săraci, neglijaţi au dat de aceste locuri, şi au văzut mâna Ta
miraculoasă, au fost umpluţi cu Duhul Sfânt. Şi ei nu mai sunt
din lumea aceasta. Sunt pelerini şi străini. Pe ei nu-i interesează
de lume, ci ei caută o Cetate viitoare, al cărei Meşter şi Ziditor
este Dumnezeu. Ei au văzut puterea Ta de vindecare, să vindece
pe bolnavi, semnele şi minunile Tale să fie făcute în mijlocul
poporului Tău. Lucruri mari se dezlănţuie, în ciuda locurilor
unde condamnă lucrul acesta şi încearcă să îl oprească. Slujitorii
Tăi acţionează şi declanşează o trezire, şi ei aduc pe cei smeriţi
în Împărăţia lui Dumnezeu.
166 În mijlocul nostru în această dimineaţă, suntem privilegiaţi
să-i avem pe aceşti misionari care pleacă în alte ţări.
167 Unul, se duce în Israel. O Dumnezeule, iată. Revarsă Duhul
Tău, cu el, Doamne. Şi fie ca lucruri mari să fie realizate, şi să-
i facă pe acei sărmani Iudei rătăcitori să se întoarcă. Fie ca ei să
primeascăDuhul Sfânt, aşa cum au primit părinţii lor la început.
168 Aici este un frate care pleacă în Cuba, în insule. Tu ai spus,
„Până la cele mai îndepărtate părţi ale pământului.”
169 Ceva care presează, zvâcneşte în inima acestor fraţi. Părăsesc
casele lor, pe cei dragi ai lor, fără să-i intereseze de plăcerile şi
timpurile bune ale acestei lumi, ci pleacă în ţările sterpe acolo;
sub împotrivitor, care încearcă să oprească lucrarea. Şi exact
ca boul care a adus carul înapoi, cu poruncile în el, şi chivotul
legământului, i-au lăsat pe micuţii lor să plâgă şi au pornit la
drum, mugind, cântând, coborând la Stâncă.

Îţi mulţumim pentru fiecare lucrător.
170 Îl vedem stând în spate în adunarea noastră, şi pe Fratele
John, în această dimineaţă, din Germania. Cum a fost el crescut,
sărac. A tras o remorcă mică prin toată naţiunea, predicând
Evanghelia. Îţi mulţumesc pentru el!
171 Şi aceşti tineri, şi alţi lucrători care stau în apropiere, şi toţi
laicii. Când am întrebat, Tată, crezând că într-un timp ca acesta,
că dacă un bărbat sau o femeie nu îl aveau pe Cristos în inima
lor, ei şi-ar fi ridicat mâna, cu siguranţă, văzând toată dovada
Evangheliei, că Tu eşti acelaşi şi Biserica Ta este aceeaşi.
172 Îţi mulţumesc pentru fiecare. Mă rog ca Tu să-i
binecuvântezi. Şi vindecă-le trupurile dacă ei sunt bolnavi,
şi acordă-le dorinţele inimii lor. Îngăduie acest lucru, Tată, îţi
cerem în Numele lui Isus.
173 Şi cu capetele noastre plecate, să medităm doar câteva
momente. Staţi în rugăciune, încet.

Primul care a murit pentru acest plan al
Duhului Sfânt,

A fost Ioan Botezătorul, dar el a murit ca un
bărbat;

Apoi a venit Domnul Isus, ei L-au răstignit,
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El a propovăduit că Duhul va mântui oamenii
de păcat.

Apoi lapidat pe Ştefan, el a propovăduit
împotriva păcatului,

Ei, atât de mânioşi, i-au zdrobit capul;
Dar el a murit în Duhul, şi-a dat duhul,
Şi s-a dus să se unească cu ceilalţi, acea oştire
dătătoare de viaţă.

Acolo era Petru şi Pavel, şi Ioan cel divin,
Ei şi-au dat vieţile pentru ca această
Evanghelie să poată străluci;

Ei şi-au amestecat sângele, ca profeţii
din vechime, (Care încă este Sămânţă,
persecutată.)

Astfel încât adevăratul Cuvânt al lui
Dumnezeu să poată fi spus cu sinceritate.

Erau suflete sub altar, care strigau, „Până
când?”

Ca Domnul să pedepsească pe cei care au făcut
rău;

Dar vor fi mai mulţi care îşi vor da sângele
vieţii lor

Pentru această Evanghelie a Duhului Sfânt şi
fluxu-i purpuriu.

Continuă să picure cu sânge, da, picură cu
sânge,

Această Evanghelie a Duhului Sfânt picură cu
sânge,

Sângele ucenicilor care au murit pentru
Adevăr,

Această Evanghelie a Duhului Sfânt picură cu
sânge.

174 [Fratele Branham începe să fredonezePicură Cu Sânge—Ed.]
175 O Dumnezeule! Vino, Doamne Isuse! Modelează-ne acum în
timp ce suntem smeriţi înaintea Ta. Alungă toată indiferenţa
din vieţile noastre, din inimile noastre, în timp ce—ce dulceaţa
Duhului pare să aducă culoare în ochi. Dumnezeu ia Cuvântul
Lui acum şi Îl udă. Suntem atât de fericiţi că ne-ai inclus, Tată,
să fim purtători ai Evangheliei.
176 Ne rugăm pentru fiecare nevoie a bisericii. Ne rugăm
pentru dragul nostru păstor, O Dumnezeule; slujitor credincios,
niciodată nu oboseşte, întotdeauna gata să meargă. Vorbeşte
inimii lui, astăzi, şi fă-i de cunoscut că este o mare răsplată care
aşteaptă acolo pentru acei păstori credincioşi când se adună ei
acolo pe partea cealaltă cu toţi cei răscumpăraţi.
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177 Binecuvântează-i pe ceilalţi păstori, şi pe misionari, şi pe
membrii Trupului lui Cristos, pretutindeni. Iartă-ne pentru
lipsurile noastre, Doamne.
178 Şi acum dacă există o nevoie în inimile noastre, Doamne,
nu ai vrea, în timp ce Tu eşti prezent, să ne binecuvântezi?
Dacă este boală în mijlocul nostru, Doamne, cineva poate, care
a venit în bisericuţă astăzi, şi ei privesc acolo şi văd Calvarul,
văd acolo unde adevărata Sămânţă. Unde Satan a crezut că O
poate distruge cu moartea, dar Dumnezeu a înviat-O din nou.
Chiar nu poate face asta! Dumnezeu a făcut o făgăduinţă, şi
Dumnezeu îşi ţine făgăduinţa Lui. Şi fiecare făgăduinţă este
adevărată. Tu ne-ai făgăduit Viaţă Eternă, şi noi O avem. Noi
O simţim. Există Ceva în noi, care se mişcă, ce nu putem explica.
O Dumnezeule! În mijlocul necazului, noi simţim că Ceva ţine
înapoi acolo, „Doar stai liniştit.” Furtunile pot lovi Sămânţa,
corabia se poate clătina, bărcuţa noastră. Tu vei face o cale
dincolo, dedesubt, în jur, sau prin aceasta, într-un fel. Astfel,
noi stăm alipiţi de Cuvânt, Doamne.
179 Mă rog acum că dacă este cineva bolnav în adunare, ca acest
Duh, care este în clădire chiar acum, să coboare înmare dragoste,
şi să spună, „Copilul Meu, sunt Eu. Eu sunt Tatăl Care te-a creat.
Eu am fost Cel Care a adus—elementele din pământ, care te-a
format aşa cum eşti. Satan încearcă să intre în lucrarea Mea.
Acceptă făgăduinţa Mea, copile.”
180 Şi această rugăciune de credinţă o ofer, crezând că Tu eşti
aici. Lasă camâinile Tale, Doamne, să se întindă la fiecare inimă,
şi boala să plece de la oameni. Îl mustru pe diavol; diavolul
opresiunii, diavolul fricii, diavolul bolilor de tot felul. Tu ai spus,
„În Numele Meu vor scoate draci.” În unitatea acestei biserici, şi
acest Duh în această dimineaţă, alungăm orice rău de la oameni;
ca să plecăm de aici, curaţi, prin Jertfa Domnului Isus, în timp
ce smeriţi O acceptăm.
181 Binecuvântează-ne în următoarele activităţi.
Binecuvântează-ne în orice facem. Însoţeşte-i pe slujitori şi
pe evanghelişti şi pe misionari, la locurile lor, Doamne. Îngăduie
ca într-o zi să ne întâlnim la—la picioarele Tale. Atunci ne vom
depune trofeele. Dumnezeule, acestea vor fi de orice gen. Va fi
omul alb, omul galben, omul negru. Toţi împreună, vom spune,
„Doamne, iată-i.” Ce zi de bucurie va fi aceea! Să lucrăm cât
este ziuă, căci vine noaptea când nici un om nu poate lucra. Noi
cerem aceste binecuvântări în Numele preaiubit al Fiului lui
Dumnezeu, Isus Cristos. Amin.

Toate lucrurile sunt posibile, crede numai;
Crede numai, doar…(Ce este?)
Toate lucrurile sunt posibile, doar…

182 Câţi aţi avut o nevoie, şi puteţi crede chiar acum? Veţi ridica
mâna, şi să spuneţi, „Acum primesc.”
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Acum primesc, acum primesc,
Toate lucrurile sunt posibile, acum primesc;
Acum primesc, acum primesc,
Toate lucrurile sunt posibile, acum primesc.

183 Acum haideţi să ne plecăm capetele doar un moment acum.
Doar continuă, soră, la pian, dacă vrei. Voi Îl primiţi?
184 Voi spuneţi, „Frate Branham, am fost bolnav o perioadă. A
fost ceva care părea că eu chiar nu pot birui. S-au rugat pentru
mine, diverse persoane.”
185 Este bine, frate, soră, dar v-aţi gândit vreodată despre ce
este vorba? Este acea mică făgăduinţă care v-a fost dată. „Toate
lucrurile sunt posibile pentru cel ce crede.”
186 Nu vreţi să aruncaţi aceea chiar în Calvar în această
dimineaţă? Doar ţineţi de capătul acesta aici, Duhul care vi
l-a dat. Aruncaţi-l drept în Calvar, şi spuneţi, „Acolo se ţine
ancoramea. Acum primesc, chiar acum. Totul s-a terminat, chiar
acum. Nu contează ce are loc, chiar acum ancora mea se ţine în
lăuntrul perdelei, şi eu primesc exact ceea ce cer. Ştiu că am asta.
Cuvântul lui Dumnezeu a spus aşa. Şi, Dumnezeule, eu privesc
la Tine acum.” Poate aţi avut griji, necazuri financiare, orice ar
fi. Nu contează ce este, aruncaţi-le chiar acolo direct la Calvar.

Căci toate lucrurile—toate lucrurile sunt
posibile, crede numai.

187 Doar lăsăm să pătrundă, foarte dulce. Nu este minunat?
Acesta este timpul meu din serviciu. Cuvântul a fost semănat,
vedeţi, acum Dumnezeu Îl udă. Nu puteţi simţi acea îm-…acea
alinare, împrospătare din Prezenţa lui Dumnezeu, care coboară,
şi Îl udă, zice, „Acum, aici, copile, Eu—Eu vin cu Cuvântul Meu.
Onorez Cuvântul Meu. Veghez asupra Lui, zi şi noapte, şi Îl
ud acum în inima voastră. Nu puteţi să Mă acceptaţi şi să Mă
credeţi?”

Căci toate lucrurile (Ce?) sunt posibile, crede
numai.

188 Oh! Ce minunat! Ce minunat, doar să absorbi, să simţi apa
venind în jos peste Seminţe! Ce este? Sămânţa neprihănită, a
fost semănată în inima voastră. Este Cuvântul lui Dumnezeu.
Este Sămânţa. Acela-i Duhul Sfânt. Sămânţa care Dumnezeu a
făgăduit-o la început. Voi sunteţi Sămânţa lui Abraham, fiind
morţi în Cristos, şi vă însuşiţi Sămânţa lui Abraham şi sunteţi
moştenitori conform cu făgăduinţa. Duhul Sfânt a venit din
Sămânţa lui Abraham, care vă face fii şi fiice ale lui Dumnezeu.
189 Acum, acela-i Duhul Sfânt care udă acea făgăduinţă care
aţi luat-o mai devreme, pentru vindecarea voastră, pentru
mântuirea voastră, pentru o umblare mai bună, pentru ca frica
să vă părăsească, pentru orice aveţi voi nevoie; pentru acea
călătorie la insule, pentru acea călătorie în patria Israelului; la
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biserica voastră, la locaţia voastră, oriunde ar fi, la casa voastră.
Acela-i Duhul Sfânt care spune, „Sunt Eu. Eu sunt cu voi.
Mergeţi înainte. Eu merg înaintea voastră. Voi, doar continuaţi
să mergeţi. Sunt Eu.”

Este Miere în Stâncă pentru tine;
Lasă păcatul tău ca Sângele să-l acopere,
Este Miere în Stâncă pentru tine.

Să ne ridicăm.
Oh, ieşi pe străzi şi pe drumuri,
Propovăduieşte Cuvântul…(Ai ceva ce vrei să
spui?)

Spune la fiecare frate căzut,
Este Miere în Stâncă pentru tine.
Oh, este Miere în Stâncă, fratele meu.
Este Miere în Stâncă pentru tine;
Lasă păcatele tale ca Sângele să le acopere,
Este Miere în Stâncă pentru tine.

190 Acum, ascultaţi, nu vreau să plecaţi încă. Vreau să vedeţi pe
cineva care stă lângă voi, să daţi mâinile, zicând, „Dumnezeu să
te binecuvânteze, frate,” sau soră, oricine ar fi. Doar întoarceţi-
vă în jur. Acesta este un tabernacol mic, inter denominaţional.
Noi suntem doar în călătoria noastră, oameni deosebiţi. Bine.

Ia Numele lui Isus cu tine,
Fiu al durerii şi al suferinţei;
Bucurie şi mângâiere îţi va da,
Ia-L oriunde mergi.
Nume scump, (Nume scump!) O ce dulce! (O ce
dulce!)

Speranţa pământului şi bucuria Cerului;
Nume scump, O ce dulce!
Speranţa pământului şi bucuria Cerului.

Acum fiecare priviţi în această direcţie acum.
La—la Numele lui Isus ne plecăm,
Căzând prosternaţi la picioarele Lui,
Rege al regilor în Cer noi Îl vom încununa,
Când călătoria noastră este completă.
Nume scump, (Nume scump!) O ce dulce! (O ce
dulce!)

Speranţa pământului şi bucuria Cerului;
Nume scump, (Nume scump!) Oh ce dulce!
Speranţa pământului şi bucuria…(…?…)

191 Acum în timp ce ne plecăm capetele laDomnul Isus. A fost un
mare jubileu, un mare ospăţ, un ospăţ penticostal din Cuvânt şi
lucrurile lui Dumnezeu, din Duhul Său Sfânt. Noi vrem să cerem
binecuvântările lui Dumnezeu peste fraţii noştri misionari care
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merg în câmp acum, şi Dumnezeu să-i prospere drept înainte.
Noi vă facem o promisiune; ne vom ruga pentru voi, frate, şi soră.
Soţiile lor, cei dragi ai lor, mă gândesc prin ce trec acele femei.
Eu ştiu, cum e cu soţia mea.
192 La păstorii de aici, Fratele Jackson, şi—şi eu presupun că
Fratele Beeler este acolo în spate, şi mulţi alţii dintre păstori.
Teddy în spate aici, un lucrător tânăr. Mulţi alţii care sunt aici,
ne rugăm doar ca Dumnezeu să îi binecuvânteze. Un frate tânăr
de aici, din biserica lui Dumnezeu, pe care noi urmează să-l
vedem în această după-amiază. Cerem binecuvântări peste el,
evanghelist, cred că este. Nu-i aşa, frate? Care este numele tău?
[Fratele spune, „Morgan.”—Ed.] Fratele Morg-…[„Morgan.”]
Morgan, Fratele Morgan. Sunt atât de fericit să-i avem pe toţi
aici!
193 Şi, acum, în timp ce ne plecăm capetele acum la El, şi uitaţi-
vă. Este un frăţior umil care stă în spatele clădirii. El trage
o remorcă mică, înţeleg, prin toată naţiunea. Mulţi dintre ei îl
cunosc ca „Prorocul John.” Noi îl numim „Fratele John,” pe aici.
Am avut întotdeauna respect pentru acest om. Dar, zilele trecute
am fost în vizită la nişte prieteni de-ai mei, este fratele…Sora
Jimmy O’Neal, sus la Sellersburg. Acela-i ginerele Fratelui şi
Sorei Green. Ei sunt prezenţi în această dimineaţă. Şi Fratele
John a fost în casa lor, şi ei mi-au spus ce domn adevărat Creştin
este el. Şi ei mi-au spus despre viaţa lui, despre ce le-a spus el, şi
cum a trecut prin încercări grele. Şi a avut o cale grea. Şi îi vom
cere, în această dimineaţă, dacă va elibera această adunare, şi să
ceară binecuvântarea lui de laDumnezeu, peste această adunare.
Vrei să faci asta pentru noi, Frate Johnny? În timp ce vă plecaţi
cu toţii capetele. Şi, Frate John, dacă ne vei elibera în rugăciune.




561230 Întâlnirea Lui Iosif Cu Fraţii Săi
Tabernacolul Branham

Jeffersonville, Indiana U.S.A.

ROMANIAN

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS, ROMANIAN OFFICE
ULIUC 280 / TIMIS 307361  ROMANIA

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org



anunţ pentru Dreptul de autor

Toate drepturile rezervate. Această carte se poate tipări pe un
imprimator întro casă pentru folosire personală sau să fie distribuit,
gratuit, ca un mijloc de răspândire a Evangheliei lui Isus Cristos.
Această carte nu poate să fie vândută pe scară largă, afişată pe un
website, păstrată întrun sistem de recuperare, tradusă în alte limbi, sau
folosită pentru solicitarea de fonduri fără permisiunea clară în scris de
la Voice Of God Recordings®.
Pentru mai multe informaţii sau pentru alte materiale disponibile, vă
rog să contactaţi:

VOICE OF GOD RECORDINGS, ROMANIAN OFFICE
ULIUC 280 / TIMIS 307361  ROMANIA

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org


